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The American sociologist Talcott Parsons was often accused of being an overly
abstract, even apolitical thinker, remote in Harvard's ivory tower. The controversial
Parsons, in fact, emulated his mentor, the venerable Max Weber, in at least two
respects: as a scholar he practised Wertfreiheit (scientific professionalism) and as a
political activist he worked for the preservation and expansion of democracy. In this
2002 text, Uta Gerhardt traces this double commitment and links Parsons's scholarship
to his politics. Utilizing rich archival material, she examines four periods in Parsons's
intellectual life in the context of American history and society. From the New Deal and
the rise of German fascism to the Second World War, through the McCarthy era and the
Civil Rights movement, Parsons's overriding agenda was to develop both a sociological
understanding and a defense of the development of modern democracy.

作者介绍: 

乌塔·格哈特（Uta
Gerhardt，1938—），德国社会学家，海德堡大学社会学荣休教授。编有《帕森斯论国
家社会主义》（1993）和《德国社会学》（1998），并发表过其他许多作品。主要研
究领域为医学社会学、角色理论、社会学理论。

目录:

Talcott Parsons_下载链接1_

标签

帕森斯

社会学

社会理论

传记回忆录

传记

评论

http://www.allinfo.top/jjdd


收获不如读原著，另外有中译本了

-----------------------------
极赞！

-----------------------------
Talcott Parsons_下载链接1_

书评

这是我看过的最好的关于帕森斯学术思想背景介绍的书籍。对社会学专业人士、爱好者
、即帕森斯的粉丝来说都是一本超好的文献！目前国内对帕森斯的研究较少，这本书可
算是较深入了解帕森斯的一部力作了。翻译也很用心到位，细细研读会品出其中的甘美
！  

-----------------------------
文/左页
1989年，美国社会学年会在旧金山举行，一时风云际会，几千名来自不同地区的社会
学家齐聚一堂，交流思想、老友叙旧、结识出版商、求职面试，无不热闹。这一年的主
题叫做“宏观与微观的互相关系”，在一个叫做“从交换到结构”的分组会议中，人们
发言的题目包括诸如，“...  

-----------------------------
帕森斯對所有學生（就算是哈馥）來說閱讀起來真是痛苦不堪：Indeed, Parsons
father, Edward Parsons, was an English professor at Colorado College (Parsons was
born in Colorado Spring in the state of Colorado, US -- one of the most beautiful places
of all of the...  
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